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Celodenní seminář pro studenty HTF, jehož součástí je i soutěž o nejlepší příspěvek, se uskutečnil 3. prosince
pod záštitou děkana HTF prof. ThDr. Jana Blahoslava Láška.
Děkan fakulty přišel seminář s názvem Fórum nadaných i zahájit a studentům popřál hodně zdaru. „Tuto novou příležitost
prezentace jsem velmi přivítal, neboť jde v české tradici. Už Královská česká společnost nauk vypisovala ceny pro mladé
badatele,“ připomněl děkan J. B. Láška a doplnil: „Doufám, že cena bude mít v budoucnu i větší rozměr. Přeju vám,
abyste se navzájem obohatili, protože studujete různé obory.“
Během dnes bylo proneseno 13 příspěvků, u nichž porota hodnotila následující kritéria: původnost a odbornou kvalitu
obsahu (40 %), jazykovou úroveň psaného textu (40 %) a prezentaci příspěvku (20 %). Tematické složení příspěvků
bylo opravdu pestré a často vycházelo z praxe, kterou studenti poznali jako dobrovolníci či v rámci své profese (Tomáš
Drábek – Duchovní poradenství v oblasti sexuality tělesně postižených lidí, Lucie Bezpalcová – Sebereflexe začínajícího
učitele), nechyběly však ani práce teoretické (Filip Timingeriu – Co to je filosofie?).
Koncepci Fóra nadaných nám představil jeden z jeho organizátorů Mgr. Jiří Pavlík, Ph.D.,
proděkan pro rozvoj fakulty.
Seminář Fórum nadaných je tradiční fakultní akcí nebo se jedná o akci jednorázovou?
Jedná se o soutěžní seminář pořádaný v rámci rozvojového projektu na podporu
talentovaných studentů. Byla to první akce svého druhu, ale fakulta plánuje v dalších letech
její pokračování a postupné zdokonalování na základě získávaných zkušeností.

Pro koho je seminář určen?
Akce je přístupná pro všechny studenty Husitské teologické fakulty. Zaměřena je ale především na studenty
magisterských programů. Pokud se jí chtějí účastnit studenti doktorského programu, vystupují mimo soutěž.
S jakými cíli jste seminář připravovali?
Fórum nadaných sleduje několik cílů. Má napomáhat při vyhledávání talentovaných studentů a podporovat jejich další
odborný růst. Fakulta chce pomocí soutěžního semináře vytvářet na HTF motivační prostředí pro odbornou práci
studentů a zároveň založit platformu, na které by se studenti mohli seznamovat s tím, na jakých tématech a jakým
způsobem pracují jejich kolegové z jiných oborů, případně i čeho už dosáhli ve svých profesích. K motivaci přitom
neslouží jen finanční ocenění, které dostanou autoři vítězných příspěvků formou účelového stipendia, ale možná i příklad
odborných nebo profesních výsledků, jakých už dosáhli kolegové. Vedle motivace pak vlastně seminář může posloužit
i k inspiraci.
(Lucie Kettnerová)


